

## Referat fra beboermødet i afd. 9 mandag den 3. september 2018

Efter en kort velkomst og pkt. 1 på dagsordenen gav formanden Lone Jepsen ordet til den valgte dirigent

Der deltog 13 personer fra 12 lejemål.

Fra organisationsbestyrelsen deltog Birger Persson, fra kontoret deltog Jette Pørksen Kristensen og Brian Lykke Petersen, desuden deltog afdelingens gårdmand Claus Thomsen

1. Valg af dirigent	<i>Birger Persson blev valgt</i>
2. Valg af stemmeudvalg	<i>Jette og Brian blev valgt</i>
3. Valg af referent	<i>Edith Korsumäki, nr.256 1th blev valgt</i>
4. Aflæggelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år	<i>Formanden Lone Jepsen aflagde beretningen en kopi er vedlagt</i>
5. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for 2016 til orientering	<i>Jette fremlagde og forklarede regnskabet</i>
6. Godkendelse af afdelingsbestyrelsens forslag til de overordnede rammer for iværksættelse af arbejder og aktiviteter i afdelingen	<p><i>Brian forklarede, hvorfor der skal etableres nedgravet affaldssystem. Det skyldes bl.a. at kommunen er på vej med nye regler om affaldssortering, så vi skal sortere endnu finere end nu.</i></p> <p><i>Der må selvfølgelig ikke placeres skrald ved siden af affaldsbeholderne. <b><u>Beboerne skal selv sørge for at storskrald kommer ned på containerpladsen.</u></b></i></p> <p><i>Hvis der mod forventning stadig placeres skrald ved siden af containerne, vil skraldet blive afhentet af en vognmand.</i></p> <p><b><u>Det skete 21 gange det sidste år og de eneste der kommer til at betale for dette er os beboere.</u></b></p>
7. Behandling af indkomne forslag:	
a. Etablering af nedgravet affaldssorteringssystem	<i>Brian begrundede forslaget (se ovenfor) Forslaget blev vedtaget</i>
b. Fjernelse af gamle affaldshuse ved Ringgade 270 og ændring af affaldshus ved 246 så det kan benyttes af ejendomsfunktionæren	<i>Henrik fra bestyrelsen begrundede forslaget: Claus bruger en del af knallertskuret til opbevaring af bl.a. salt. Det gamle skur kunne jo bruges til dette, evt. flytte længere over mod hækken. Forslaget blev vedtaget</i>

## Referat fra beboermødet i afd. 9 mandag den 3. september 2018

c. Fjernelse af buskads, træ, gammel brostenssti og trappe ud mod Ringgade ved p-plads op mod Brdr. Dahl.	<i>Forslaget blev vedtaget</i>
8. Fremlæggelse af afdelingens budget for 2018 til godkendelse	<i>Jette fremlagde budgettet og forklarede bl.a. lidt om turnusordningen</i>
9. Valg til afdelingsbestyrelsen:  A. Afdelingsformand Lone Jepsen, Ringgade 265 ST TV er på valg  B. Bestyrelsesmedlem Angelika Jepsen, Ringgade 256 ST TH er på valg  C. Valg af suppleanter: Lisbeth Hansen, og Anja From er på valg	<i>Lone Jepsen blev genvalgt</i>  <i>Angelika Jepsen blev genvalgt</i>  <i>Lisbeth Hansen blev genvalgt. Anja From valgte at trække sig som suppleant.</i>  <i>Pia Nielsen meldte sig som suppleant og blev valgt</i>
10. Valg af 3 medlemmer til boligforeningens repræsentantskab og samtidig til repræsentantskabet for Søbos Antenneforening  Lone Jepsen, Henrik Schmoltdt, Angelika Jepsen er på valg	<i>Bestyrelsesmedlemmerne blev valgt</i>
11. Evt..	<i>Under evt. var der en livlig spørge- og diskussionslyst.</i>  <i>Bl. a. blev der spurgt, hvornår hækkene blev klippet, da de nogle steder voksede langt ud op stien. Brian tager kontakt til firmaet.</i>  <i>Der blev klaget over at der blev kørt ind i vore bænke/borde, når der blev klippet græs i stedet for at flytte dem.</i>  <i>Sandkassen er foreslået mindre. Bestyrelsen har</i>



## Referat fra beboermødet i afd. 9 mandag den 3. september 2018

	<p>sagt nej.</p> <p>Skal legepladsen have nye gynger. I så fald skal der nyt faldunderlag, da der er kommet nye regler.</p> <p>Altanvinduer, som blæser op. Hvornår kommer der nogen og ser på dem?</p> <p>Hvornår bliver hullerne i græsplænen efter de nye lys blev sat op, udbedret? De er dybe og kan være farlige.</p>
--	---



Lone Jepsen, formand

.....

Birger Persson, dirigent